
KIWANIS VEENDAM verslag vergadering 24-11-2023              

Aanvang: 20.00 uur  

Locatie: Fit Factory Borgerswold 

Inloop:       19.45 uur  
 
Aanvang: 20.00 uur   
 
Locatie:  Fit Factory Borgerswold Bergweg 1 Veendam  
 

 
1. Opening om 20.00u 

a. Ingekomen stukken en afmeldingen   
Afwezig zonder kennisgeving: Edwin 
Afwezig met kennisgeving: Richard Bijlholt, Heleen, Jan, André, Janine, Gert Jan Hoving, 

Mark, Marianne en John 

 
2. Notulen vorige vergaderingen (8 november 2023) 

Geen opmerkingen 
 

3. Begroting 2023-2024 incl. vaststellen contributiebedrag 
De begroting is opgesteld met als doel de contributie vast te stellen. Contributie moet wat 
omhoog om niet in te teren op het vermogen van de vereniging. Voorstel 200 euro. 
De helft hiervan wordt afgedragen aan Kiwanis Nederland, dit zal dit jaar 103 euro zijn. Voor 
dit bedrag kunnen 3 leden naar congressen, in principe voor bestuursleden, dit kan 
overgedragen worden aan andere leden.  
Een kwart wordt gereserveerd voor het lustrum, 1000 euro voor over 5 jaar. We houden dit 
op dit niveau omdat we ervan uitgaan dat we nog met ledenaantal gaan groeien. Deze zal als 
reserve op de balans komen. Schuld naar het oude bestuur dient nog te worden verrekend. 
Een kwart blijft over voor onze eigen activiteiten. Vorig jaar is de contributie naar beneden 
bijgesteld met 50 euro.  
Wim Thiewes: concludeert dat de contributie wordt verhoogd door afscheid van de Nunc 
leden. Contributie wordt  echter niet verhoogd, maar terug gebracht naar het 
oorspronkelijke niveau.  
Eric Nijsten: waarom zoveel geld in kas op dit moment, moet de contributie dan wel 
omhoog? Voorstel 175 euro. Waarvoor is het banksaldo gereserveerd? In stemming 
gebracht. Contributie wordt 175 euro. Begroting zal worden aangepast. 
We zullen nog overleggen over de kerstbijdrage die we gaan doen. 
Realisatie afgelopen boekjaar: Kascommissie komt volgende week bij elkaar. Andre en Karel 
zitten in de kascommissie. 
 

4. Rondvraag: 
Alida: Wanneer wordt de nieuwe kascommissie benoemd? Dit zal een volgende keer 
besproken worden. 



Gert Jan Hoving: Zijn er al nieuwe leden voorgedragen? In januari komt de ledencommissie 
bij elkaar om dit te bespreken. 
Ina: Wat wordt er verwacht qua voorbereidingen voor 6 december? De uitnodiging hiervoor 
volgt nog. Gaat niet op de kerstmarkt staan. Heeft daarom andere hulp aangeboden. Ina wil 
zich met de puzzel gaan bemoeien samen met Gert Jan Holland. En daarnaast ook met de 
asperge actie, waarbij het de voorkeur heeft om dit in de eigen omgeving te organiseren. 
Karin: Spelotheek voor de bibliotheek heeft een verzoek gedaan voor de cheque van 1500 
euro. Daarnaast is er nog een bericht via het bestuur binnengekomen. We zullen een bericht 
op Facebook plaatsen dat er nog een week tijd is om een goed doel aan te leveren. Daarna 
wordt besloten welke bedragen er nog worden gedoneerd. 
  

5. Jan Stuursma over Fit Factory Borgerswold om 20.15u 
We krijgen een interessante presentatie over welke sporten en activiteiten er allemaal 
mogelijk zijn bij Fit Factory Borgerswold. De keuze is reuze ☺ 
 

6. Activiteit om 20.30u 
We krijgen een spinningles van Marleen. Het wordt een intensief half uurtje. De beentjes 
zijn weer getraind. 
 

7. Afsluiting met een drankje 
Even uitblazen met een drankje. Het werd een gezellige nazit. 

 


